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A Turisztikai Programok Fejlesztéséért Egyesület és Hargita Megye Tanácsa november 27-én
Székelyudvarhelyen rendezte meg a panziósok, hotelesek, motelesek, vendégházasok
mítingjét. Az egynapos eseményen a turizmusban érdekelt magánvállalkozók, valamint
egyesületek és civil szervezetek mintegy ötven képviselője vett részt. 
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  A találkozón a székelyföldi turizmus és vendéglátás terén való együttműködés miértjéről ésmikéntjéről, lehetőségeiről és feltételeiről tartott előadást Kolumbán Gábor közgazdász, aszékelyudvarhelyi Explorer Consulting Kft.stratégiamenedzsment és vezetési tanácsadója. Szerinte kulcsfontosságú, mondhatni létérdekaz együttműködés megtanulása.Ambrus László, az Agora Fenntartható Fejlesztési Munkacsoport ügyvezető igazgatója azökoturizmus terén indított udvarhelyszéki civil kezdeményezéseket mutatta be. A Civitas Alapítvány a Hagyományaink gyümölcsei projekttel egy regionálisszintű, közösségalapú gazdaságfejlesztést indított el az udvarhelyszékifalvakban. Kezdeményezésének célja felkarolni a gazdákat és a kistermelőket, példát mutatniés segítséget nyújtani nekik abban, hogy a hagyományos gyümölcsösök gondozásával, agyümölcsből készített termékek értékesítésével fenntarthatóbbá tegyék közösségeiket,környezetüket, és kiegészítsék a megélhetéshez szükséges jövedelmeiket. Ezt a projektetmutatta be Orbán Árpád, a Civitas Alapítvány regionális igazgatója, hangsúlyozva, hogy aszékely gyümölcs lehetőség, amely kihasználásának gazdasági és erkölcsi hozadéka lehet. Hargita Megye Turizmusfejlesztési Stratégiájának következtetéseit éstanulságait mutatta be Nagy Benedek a Sapientia EMTE egyetemi adjunktusa, az AquaprofitConsulting Kft. tanácsadója.   

  Borboly Csaba, Hargita Megye Tanácsának elnöke a Hargita megyeiturizmusfejlesztési kezdeményezésekről beszélt előadásában. "Az én jövőképem a gyarapodócsaládok, gyarapodó közösségek Székelyföldje, s ebben a turizmus arra szolgál, hogy ahelyben előállított termékeket, a helyi természeti kincseket helyi, székely emberek adják el azideérkező turistáknak. Mindezt oly módon, hogy a székely turizmus része legyen a zöld,fenntartható Székelyföld megteremtésének" - fejtette ki a megyei tanács elnöke.A turisztikai pályázati lehetőségeket mutatta be Szép Róbert, Hargita Megye TanácsaFejlesztési igazgatóságának vezetője. Az igazgató beszámolt Hargita, Kovászna és Maros megye közös, Székelyföld standjának azoktóber 15-18. közötti bukaresti Országos Turisztikai Vásáron aratott sikeréről.Pécsi Kolumbán Imola turisztikai szakember A székelykapuk útja címmeltartott előadást. Közösen védeni, éltetni azt ami a miénk! - jelmondattalhívta fel a figyelmet elfelejtett örökségünk újjáélesztésére a turizmusterületén.Kell egyáltalán valakinek kiadó szoba? - tette fel a kérdést Farkas Levente,a www.marketingiskola.ro alapítója. Szerinte, ahogyan senkinek nincs szüksége fúrógépre -mindenkinek inkább lyukra van szüksége a falban -, ugyanúgy senki nem a kiadó szoba miattlátogat meg egy panziót. Minden termék és minden szolgáltatás alapvetően megoldás egyproblémára, mondta el Farkas, aki segített beazonosítani az idelátogató turisták ilyenértelemben vett problémáit, igényeit, valamint a szállásadók eszközeit a kijövedelmezőforgalomnöveléshez.Az Adwords kampányokat ismertette Szőcs Attila, a Sapientia EMTE egyetemi adjunktusa. Atalálkozót Daniel Dobriţa, a C&D Group Kft. vezérigazgatójának előadása zárta az onlineturisztikai marketingről. 
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